
Z á p i s

z 6. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Střekov,
dne 27. 9. 2023

Přítomni Zastupitelé MO Střekov:
Mgr. Peterka Pavel
Mgr. Kymličková Aleša
Mgr. Krois Jiří
Ing. Železný Jiří
Ing. Outlá Eva
pí Hieková Romana
Bc. Růžička Tomáš
Ing. Hůla Jaromír
Mgr. Krsek Martin
p. Schneberger Miroslav
p. Urbánek Jiří
p. Vinš Petr

Pozdní příchod avizoval:
Ing. Jakub Přibyl

Přítomni zaměstnanci ÚMO Střekov:
Ing. Kamil D. Slapnička, MPA, tajemník
Ing. Horníková Pavlína, vedoucí FO
Bc. Francová Šárka, vedoucí OSOM
Mgr. Pfefferová Romana, vedoucí SO
Ing. Vodvářková Tereza, vedoucí OPVO
pí Přibylová Hana, servis vedení
pí Havlíčková Kateřina, servis vedení

Přítomno: 13 členů Zastupitelstva městského obvodu Střekov

Omluveni: PhDr. Ing. Nedvědický Petr
Ing. Bc. Bandas Petr

Ověřovatelé zápisu: Ing. Jaromír Hůla Mgr. Jiří Železný, místostarosta

Zapisovatelé: pí Havlíčková Kateřina
Zahájení

V úvodní části předsedající upozornil přítomné, že ze zasedání je pro účely zápisu pořizován audio 
a video záznam. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem o obcích, 
zároveň bylo zveřejněno na úřední desce a následně ve vývěskách na území obvodu Střekov.
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Předsedající konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a tím 
pádem je zasedání usnášeníschopné.

Konstatuji, že zápis z 5. zasedání ZMO Střekov, které se konalo dne 28. 6. 2023, byl řádně ověřen 
a k dnešnímu dni nebyly k tomuto zápisu doručeny ze strany členů ZMO Střekov žádné 
připomínky.

Schválení návrhové a volební komise

Pro dnešní zasedání navrhuji následující složení návrhové komise, která na dnešním zasedání plní 
zároveň funkci komise volební: jako předsedu Mgr. Kymličková, jako člena Ing. Outlou, z řad 
zaměstnanců ÚMO Střekov Ing. Pavlínu Horníkovou (nebyly předloženy protinávrhy a jmenovaní 
souhlasí). 

Hlasování:  pro 12, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat
Usnesení č.: 50/6Z/23

Schválení programu

Program 6. zasedání ZMO Střekov byl dne 27. 9. 2023 zveřejněn, včetně navrženého programu, na 
úřední desce ÚMO Střekov a následně na vývěskách v rámci městského obvodu.

Předsedající vznesl dotaz, zda přítomní členové ZMO mají návrhy na doplnění programu zasedání.

Mgr. Pavel Peterka předložil členům zastupitelstva ke schválení návrh programu 6. zasedání 
Zastupitelstva.

Občané se k programu nevyjádřili .
Mgr. Pavel Peterka dal hlasovat o celém upraveném programu.

Usnesení č.: 51/6Z/23

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

Schválený program:

1. Návrh na provedení rozpočtového opatření (Nadační příspěvek ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ 
NADACE ČEZ)

2. Plnění rozpočtu MO Střekov za I. pololetí 2023

3. Pravidla pro schvalování změn rozpočtu (návrh aktualizace)

4. Majetkoprávní vypořádání pozemků p. č. 44/13, 237/5 a 725/5 v k. ú. Svádov pro ÚZSVM

5. Zpráva o činnosti FV ZMO Střekov

6. Zpráva o činnosti KV ZMO Střekov

7. Různé

1. Návrh na provedení rozpočtového opatření (Nadační příspěvek ORANŽOVÉ HŘIŠTĚ 
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NADACE ČEZ)
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse proběhla.

Mgr. Krsek - připomněl, že při rekonstrukci hřiště je nutno pamatovat na historické či jinak 
významné prvky.
Mgr. Peterka – skákací panák a počítadla, která se na hřišti nacházela, byla ve velmi špatném 
stavu, téměř zaniklá. Všechny prvky byly v rámci rekonstrukce odstraněny.
p. Vinš – informoval, že tímto se zabýval KV ZMO Střekov, a že nebyla informace o tom, že by 
prvky byly evidovány.
Mgr. Krsek – vznesl dotaz, zda nový projekt počítá s nějakým výtvarným prvkem v této lokalitě?

15:09 – příchod Ing. Přibyl

p. tajemník - nová herní plocha bude v pestrobarevném provedení, nikoliv pouze beton či asfaltová 
šeď.
Ing. Vodvářková, vedoucí OPVO – informovala, že se zhotoviteli byla diskutována možnost 
opravy prvků (skákací panák + počítadla), nicméně technický stav byl natolik špatný, že renovace 
nepřicházela do úvahy. Nové hřiště bude multiúčelové, včetně dětských prvků pro rozvoj motoriky 
v moderním barevném pojetí.
Mgr. Krsek – nabídl do budoucna případnou součinnost jako historik města s kontakty na 
odborníky, kteří se zabývají restaurováním plastik apod.
Mgr. Železný – konstatoval, že se v tomto případě jedná pouze o sportoviště, bez uměleckých 
prvků.
Ing. Vodvářková, vedoucí OPVO - informovala, že hřiště je součástí navazujícího parku, který 
výhledově zaslouží také opravu či revitalizaci.
Mgr. Krsek – apeloval, aby byl vždy případně využit potenciál městských organizací pro případné 
posouzení obdobných uměleckých děl.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 13, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

52/6Z/23
Návrh na provedení rozpočtového opatření (Nadační příspěvek ORANŽOVÉ 
HŘIŠTĚ NADACE ČEZ)

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) schvaluje
  

rozpočtové opatření do rozpočtu 2023 ve znění:

Navýšení příjmové části rozpočtu:
1.000.000,- Kč: PPR 503/H000123 Přijaté dary na pořízení dlouhodobého majetku, § 3421, 
pol. 3121

Navýšení ve výdajové části rozpočtu:
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1.000.000,- Kč: PPR 511/H000167 Rekonstrukce hřiště "ŽELVA" - ČEZ nadace, § 3421, 
pol. 6121, ÚZ _01_0804

2. Plnění rozpočtu MO Střekov za I. pololetí 2023
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse proběhla.

Ing. Hůla - informoval, že v rámci nového systému „cash-poolingu“ má obvod zisk na úrocích ve 
výši 97 tis. Kč.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 13, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

53/6Z/23
Plnění rozpočtu MO Střekov za I. pololetí 2023

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) bere na vědomí
  

1. informace o plnění rozpočtu MO Střekov za I. pololetí roku 2023 uvedené v příloze č. 1,

2. informace o plnění plánu VHČ MO Střekov za I. pololetí roku 2023 uvedené v příloze č. 
2.

3. Pravidla pro schvalování změn rozpočtu (návrh aktualizace)
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse proběhla.

Ing. Outlá – Dobré odpoledne všem, já si myslím, že by stačil objem finančních prostředků 
stávající, že těch milion korun je zbytečné a je to zbytečně vysoká částka. Myslím si, že ten objem 
peněz není až tak zásadní. Měli bychom zůstat u původního návrhu, já tady to určitě nepodpořím, 
myslím si, že to má proběhnout v širší diskusi a mají se k tomu vyjádřit občané Střekova. 

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 10, proti 2, zdržel se 1 Návrh byl přijat
PROTI: Mgr. Krsek, Ing. Outlá
ZDRŽEL SE: Ing. Přibyl

54/6Z/23
Pravidla pro schvalování změn rozpočtu (návrh aktualizace)

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) schvaluje
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interní dokument Pravidla pro schvalování změn rozpočtu, s účinností k 1. 10. 2023, dle 
přílohy č. 1.

5. Zpráva o činnosti FV ZMO Střekov
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse neproběhla.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 13, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

55/6Z/23
Zpráva o činnosti FV ZMO Střekov

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) bere na vědomí
  

zápisy a usnesení z 8. a 9. jednání Finančního výboru ZMO Střekov za období červenec až 
září 2023.

6. Zpráva o činnosti KV ZMO Střekov
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse neproběhla.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 13, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

56/6Z/23
Zpráva o činnosti KV ZMO Střekov

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) bere na vědomí
  

zápis a usnesení z jednání Kontrolního výboru ZMO Střekov za období:

- květen/červen 2023 uvedený v příloze č. 1

Ověřovatelé zápisu:

Ing. Jaromír Hůla
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Mgr. Jiří Železný, místostarosta

Mgr. Pavel Peterka
starosta
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